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Адрес Toledo Museum of Art 
P.O. Box 1013 
Toledo, 43697

Страна Ohio

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Opened in 2006, the postmodern Glass Pavilion is the new home of the Toledo Museum of Art’s world-renowned glass collection, featuring more than
5,000 works of art from ancient to contemporary times. Designed by Tokyo-based SANAA, Ltd., the Glass Pavilion received Travel + Leisure’s 2007
Design Award for “Best Museum.”

The Glass Pavilion is—in itself—a work of art. All exterior and nearly all interior walls consist of large panels of curved glass, resulting in a transparent
structure that blurs the boundaries between interior and exterior spaces. Juxtaposing gallery space and glassmaking studios, the Glass Pavilion offers
visitors the truly unique opportunity to appreciate the history of glass as artistic medium, as well as witness its creation, within an architectural marvel
of glass. The Glass Pavilion is open during regular Museum hours, and admission is free
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Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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